
بهره برداری از تالار خیرساز نخبگان و جهاندیدگان در کازرون
نخبگان  سالانه  همایش  و  افتتاح  کازرون،  جهاندیدگان  و  نخبگان  تالار  کازرونی،  خیر  به همت  پیران:  مجتبی  شهرستان/  سرویس 

شهرستان کازرون، در این تالار برگزار گردید. 
در این برنامه که با حضور فرماندار ، نماینده جدید شهرستان و نماینده شورای شهر شروع گردید، در ابتدا گرامی فرماندار شهرستان با 
تاکید بر نام سال اقتصاد مقاومتی و اقدام عملی و تقدیر از بانی جلسه، شاخص های شهرستان کازرون را از موارد خاص و جزء نعمتهای 
خدادادی و توان بالقوه شهرستان و همچنین آسیب شناسی عدم بهره برداری از آن ها را از مهم ترین اولویت های همه گروه ها و 

ارگان ها دانست ...
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کازرون
بهره برداری از تالار خیرساز نخبگان و 

جهاندیدگان در کازرون
سرویس شهرستان/ مجتبی پیران: به همت خیر کازرونی، تالار نخبگان 
شهرستان  نخبگان  سالانه  همایش  و  افتتاح  کازرون،  جهاندیدگان  و 

کازرون، دراین تالار برگزار گردید. 
در این برنامه که با حضور فرماندار ، نماینده جدید شهرستان و نماینده 
شورای شهر شروع گردید، در ابتدا گرامی فرماندار شهرستان با تاکید 
جلسه،  بانی  از  تقدیر  و  عملی  اقدام  و  مقاومتی  اقتصاد  سال  نام  بر 
شاخص های شهرستان کازرون را از موارد خاص و جزء نعمت های 
عدم  و  شناسی   آسیب  همچنین  و  شهرستان  بالقوه  توان  و  خدادادی 
بهره برداری از آن ها را از مهم ترین اولویت های همه گروه ها و 
بارندگی های  با وجود  نشان کرد که  . وی خاطر  دانست  ها  ارگان 
با معضل کم آبی  تنها  نه  امروزه  صورت گرفته اخیر  در شهرستان، 
برای صنایع کشاورزی و دامی بلکه در مرحله بحرانی تر نیز با چالش 
آب شرب روبرو بوده که استفاده و برداشت بی رویه و بهره برداری 
غلط و بدون برنامه ریزی از عوامل آن می باشد . وی به واسطه عدم 
را  بعدی شهرستان و چالش سوم  را چالش  بیکاری  ها،  رشد شاخصه 
رکود حاصل از نقدینگی و داد و ستد در حوزه های مختلف دانست که  
گرایش به مسائل مورد رنجش وآزار بنیان خانواده از نتایج آن است . 

پس از آن دکتر مهرورز ضمن عرض تبریک سال نو وتشکر ویژه 
از پیوستن حضار به کانون نخبگان، درمرحله اول تحقق وحدت همه 
دلسوختگان شهرستان راهدف مقدس این سری همایش ها اعلام کرد 
که بتواند با افراد نخبه در همه زمینه های علمی ، فرهنگی ، ورزشی و 

خارج از گرایشات سیاسی و تنگ نظرانه به وقوع بپیوندد .
در ادامه امیرسرتیپ دکترهاشم شهیدی دارای مدرک دکترای مدیریت 
راهبردی از دانشگاه عالی دفاع، مولف کتب و مقالات در زمینه دفاع 
مشاغل  در  تجربه  سال   35 با  اداری  و  راهبردی  مدیریت   ، مقدس 
آموزشی و مدیریتی ، فرماندهی تا رده لشکری ، معاونت منابع انسانی 
برای  مسلح  نیروهای  کل  ستاد  رئیس  مشاور  و  ارتش  زمینی  نیروی 

سخنرانی در مراسم دعوت گردید .
وی آمارگیری سالانه فعالیت و نتایج آن ها را  از موارد ضروری در 
نظم و پیشبرد اهداف کانون دانست و خاطر نشان کرد: رشد جامعه 
در مرحله اول در گرو وجود مدیران دارای تفکر راهبردی و بدور از 
آفت روزمرگی و در مرحله دوم در گرو شناسایی  رشد و جمع آوری 

نخبگان منطقه در ایجاد فرهنگ اداری و اجرایی مناسب است.
به گفته او، امروزه به دلیل عدم برنامه ریزی با مشکل شدید فرهنگ 
سازمانی، عدم راندمان زحمات و هدر رفتن زمان کارهای اجرایی در 

سازمان ها می باشیم.  
از عرض  بانی خیر و مسئول کانون پس  ادامه، محمد علی دوانی  در 
خیرمقدم و تبریک سال نو و تشکر از حضور و پشتیبانی افراد حاضر 
ابراز امیدواری کرد که بوسیله این جلسات بتوانیم از نبوغ بالقوه افراد 

دلسوز در پیشرفت شهرستان در سال جاری استفاده کنیم. 
در  که  شهرستان  توسعه  و  تحقیقات  مرکز  ساختمان  افتتاح  وی 
نمود  اعلام  جلسه  از  بعد  برای  را  باشد  می  برنامه  میزبان  تالار  جنب 
انتخاب حسین رضازاده  و  از حضور مسئولین، تشکر  پایان  . وی در 
بر  همچنین  وی  گفت.  شهرستان،تبریک  جدید  نماینده  عنوان  به  را 
حضورهمشهریان صاحب نام در کنار یکدیگر در جمعی متمرکز در 

جهت پیشرفت شهرستان تاکید نمود .
کازرون  شهرستان  جدید  نماینده  رضازاده  حسین  برنامه،  ادامه  در   
عین حال  در  و  نخبگان  به وجود  اشاره  با  اسلامی  مجلس شورای  در 
عدم استفاده و بالفعل کردن و نگه داشتن آنها، آنها را همانند بالهایی 
دانست که در صورت عدم استفاده، فقط بصورت تزئینی جلوه می کنند. 
وی  همکاری و پشتیبانی خود را از همه جهات با کانون نخبگان اعلام 

نمود. 
شهرستان  اسلامی  شورای  نماینده  مهرورز  امین  مهندس  آن  از  پس 
از  یکی  را  اقتصادی  رونق  عدم  کشوری،  عالی  شورای  در  کازرون 
اصلی ترین مشکلات امروز کازرون دانست و خاطر نشان کرد: توسعه 
پایدار تنها در صورت همدلی ، صبر و حوصله و پشتکار تمام مسئولین 
و افراد جامعه صورت می پذیرد که نمونه شاخص های بارز آن همین 
اقدام محمد دوانی و تاسیس تالار نخبگان می باشد . وی مساله مذکور 
را تنها در قالب یک فرهنگ توسعه ای قابل اجرا دانست و از پیشرفت 
آن بوسیله افراد دلسوز و نخبه از جمله حاضرین، ابراز امیدواری نمود .  
مسئولان در پایان پس از اهدای جوایز به نخبگان علمی ، فرهنگی ، 
ورزشی ؛ نسبت به افتتاح سالن تحقیقات توسعه علوم شهرستان اقدام 

نمودند. 

اهدای جهیزیه به نوعروسان 
تحت حمایت کمیته امداد قائمیه

به گزارش روابط عمومی، افراسیابی رئیس کمیته امداد امام خمینی)ره( 
قائمیه از پرداخت جهیزیه به نوعروسان تحت حمایت، خبر داد. وی 
اظهار داشت: این نهاد در راستای ترویج سنت حسنه ازدواج میان جوانان 
وبا آموزش زوجهای جوان، به خصوص روی آوردن به ازدواج های 
آسان، با پرداخت  1 میلیارد و یکصد وپنجاه ودو میلیون ریال کمک 

هزینه ازدواج به مزدوجین در سال 94 ، تعداد 70 نوعروس را روانه 
خانه بخت نموده و در شروع زندگی مشترک آنها قدم برداشته است. 
وی افزود: این نهاد حمایتی افتخار می کند که توانسته زمینه ازدواج 
مشارکت  و  همکاری  با  حمایت  تحت  های  خانواده  برای  را  آسان 
خیرین در این امر مهم فراهم نماید و امید دارد که این امر خیر بیش 

از پیش توسعه و تداوم یابد .

 لارستان
نوروز در لار با کاروان شاد عمو فیروز  
شهرداري لار، نوروز امسال در یک اقدام زیبا و نو با کاروان شاد عمو 

فیروز به استقبال سال جدید رفت.

نوروز نود و پنج، سالي به یاد ماندني و خاطره انگیز براي شهروندان 
کرده  انتخاب  خود  نوروزي  سفر  براي  را  لار  که  مهماناني  و  لاري 

بودند، رقم خورد.
نوروزي  تسهیلات  ستاد  اعضای  سال،  تحویل  ساعات  آغازین  در 
شهرداري لار به همراه مسئولین شهرستان در ورودي شهر حضور یافته 
و با تبریک سال نو و اهدای بسته هاي فرهنگي به گرمي از مهمانان 

پذیرایي کردند.
با  که  هم  فیروز  عمو  شاد  کاروان  استقبال،  مراسم  حاشیه  در 
هماهنگي هاي قبلي در محل حضور یافته بود، با اجراي برنامه هاي شاد 

و جذاب، خنده و نشاط را به مهمانان هدیه داد.
کاروان شاد عمو فیروز به اجراي روز استقبال بسنده نکرد و در ساعات 
خاصي از روزهاي با طراوت نوروز در محل اسکان مهمانان حاضر شد 

و برنامه خاطره انگیز خود را پیش روي مهمانان قرار داد.   

فراشبند
حضور مدیر حراست اداره کل 
بهزیستی فارس در فراشبند 

بهزیستی  اداره  از  فارس  بهزیستی  کل  اداره  حراست  مدیر  فارسی 
شهرستان فراشبند، بازدید نمود.

بهزیستی  اداره  سرپرست  عالیشوندی  با  ای  جلسه  دیدار،  این  در  وی 
فراشبند و کارشناسان اداره داشت. وی در این جلسه ضمن تأکید بر 
لزوم فعالیت در حوزه های فرهنگی و پیشگیری و آموزش بیشتر مردم 
فراشبند و روستاهای اطراف، خواستار پیگیری مداوم تر در خصوص 
تأسیس مراکز مختلف در شهرستان و روستاها شد. فارسی اظهار نمود 
که تأسیس انجمنهای فعال می تواند در رشد فرهنگی شهرستان مثمر 
ثمر باشد. عالیشوندی نیز ضمن خوشامدگویی به مدیر حراست اداره 
کل بهزیستی فارس از حضور فعال و کمکهای بی دریغ وی در راستای 

پیشبرد اهداف بهزیستی قدردانی کرد.   

نورآباد
نصب و راه اندازی دیزل ژنراتور مرکز 

انتقال نفت نورآباد 
سرویس شهرستان/ وحید هاشمی: با تلاش کارشناسان واحد برق منطقه 
فارس، دیزل ژنراتور مرکز انتقال نفت نورآباد نصب و راه اندازی شد.

به گزارش روابط عمومی شرکت خطوط لوله و مخابرات نفت ایران 
منطقه فارس ، مهندس حجت مانگشتی رئیس واحد برق منطقه با اعلام 
ژنراتورهای  دیزل  تعویض  و  نوسازی  راستای  در  گفت:  خبر،  این 
مراکز انتقال نفت منطقه فارس، بعلت قدمت بسیار بالا و عدم کارایی، 

نصب  و  طراحی  از  پس   KVA660 ژنراتور  دیزل  یک دستگاه 
فونداسیون توسط واحد ساختمان و همچنین کابل کشی های قدرت و 
فرمان مربوطه از دیزل روم به MCC روم جدید در مرکز انتقال نفت 

نورآباد، نصب و راه اندازی گردید .
وی افزود : پس از نصب و راه اندازی توسط کارکنان منطقه فارس، با 
دعوت از شرکت تامین کننده ، مراحل تست و لودگذاری و آموزشهای 

مورد نیاز بهره بردار در مرکز انتقال نفت نورآباد نیز انجام گرفت.
وی در پایان، گفت : این پروژه با 580 نفر ساعت کار به پایان رسید.

بهبهان
طرح آرامش بهاری در امامزاده اباذر 

زیدون بهبهان، برگزار شد
نجم الدین  سید  الاسلام  حجت  خلیجی:  پرویز  شهرستان/  سرویس 
وگوی  گفت  در  قم  از  اعزامی  روحانیون  گروه  سرپرست  طباطبایی 
اختصاصی با خبرنگار ما، گفت:طرح آرامش بهاری از 94/12/28 تا 

پایان تعطیلات نوروزی اجرا گردید.
وی خاطر نشان کرد: طرح آرامش بهاری مختص ایام عید می باشد.
ای،ترویج سبک  پاسخ،غرفه چند رسانه  غرفه های مختلف پرسش و 
زندگی اسلامی بر مبنای قرآن و روایات اهل بیت، مشاوره  خانواده 
اباذر در رئوس  امامزاده  زائرین  به سوالات شرعی  پاسخ  و پرسش و 
عمومی  استقبال  با  خوشبختانه  که  بود  طرح  این  اجرایی  های  برنامه 

مواجه گردید.
وی در ادامه متذکر گردید: امامزاده اباذر سردشت زیدون بهبهان که از 
نوادگان امام علی النقی)ع( می باشد، چون دارای کرامات چشمگیری 
می باشد، هرساله زائرین زیادی از تمام نقاط ایران و شیخ نشین های 

خلیج فارس را به خود جذب می نماید.
وی همچنین گفت: در اثر مساعی رئیس اداره اوقاف شهرستان بهبهان، 
هیئت امنای امامزاده اباذر و کارکنان و خدمه این امامزاده که جایگاه 
والایی در بین مردم داشته و دارد، طرح آرامش بهاری با نظم و شکوه 

خاصی برگزار گردید.
از جمله نکاتی که جلب توجه می کرد این بود که با برنامه تدارک دیده 
از طرف اداره اوقاف و هیئت امنا، زحمات خادمین حرم و کارکنان 
آن، زائرین جوانب شرعی را کاملا رعایت نموده و بانوان با حجاب 

اسلامی و چادر به زیارت حرم امامزاده مشرف می شدند.
وی در پایان با تشکر از مسئولین اوقاف، هیئت امنا و کارکنان آستان 
مقدس خاطرنشان کرد: در حد امکان وسایل رفاهی زائرین فراهم بود.
وی همچنین متذکر شد: با بررسی های به عمل آمده در چند سال اخیر 
اگر  که  گرفته  زائرین صورت  رفاه  تامین  در  خوبی  رفاهی  اقدامات 
مقامات کشوری و استانی توجه بیشتری نمایند، این امامزاده به یک 

قطب مهم فرهنگی و گردشگری تبدیل خواهد شد

بوشهر
اختصاص200میلیارد ریال برای اجرای 
طرح های آب خیزداری استان بوشهر 

سرویس شهرستان / مرتضی پیامی: مدیرکل منابع طبیعی استان بوشهر 
گفت: طرح های آبخیزداری استان بوشهر در مساحت 90 هزار هکتار 
میلیارد ریال  این طرح ها، 200  فاز دوم  برای اجرای  اجرایی شده که 

اعتبار تخصیص یافت. 
هوشنگ شریفی در جمع خبرنگاران در بوشهر با بیان اینکه طرح های 
دارد  زیرزمینی  آب  سفره های  تقویت  در  مهمی  نقش  آبخیزداری 
اظهار داشت: برای هدایت آب های روان به ویژه ریزش های جوی به 
اجرای طرح های آب خیزداری و آب خوان داری  سفره های زیرزمینی، 

امری مهم و ضروری است. 
وی از اجرای طرح آب خیزداری در شهرستان جم خبرداد و گفت: این 
طرح برای تقویت سفره های آب زیرزمینی با مشارکت وزارت نفت 

اجرایی شده که روند اجرایی این طرح مطلوب است.
مدیرکل منابع طبیعی استان بوشهر با بیان اینکه طرح آبخیزداری یادشده 
در سطح 90 هزار هکتار اجرایی شده است، بیان کرد: فاز نخست طرح 
آب خیزداری جم در سطح 7 هزار و 500 هکتار اجرا شد که در اجرای 

این طرح 73 سازه تکمیل و مورد بهره برداری قرار گرفت.
شریفی افزود: با اجرای 73 سازه آبخیزداری، زمستان گذشته بیش از 

3 میلیون متر مکعب از روان آب ها حاصل از بارندگی استحصال شد.
وی از اجرای فاز دوم طرح آب خیزداری جم خبرداد و افزود:  فاز دوم 
طرح آب خیزداری جم با اعتبار 200 میلیارد ریال اجرایی شده که در 

اجرای این طرح یک هزار و 995 سازه آب خیزداری ساخته می شود.
سازه های  تکمیل  با  اینکه  بیان  با  بوشهر  استان  طبیعی  منابع  مدیرکل 
آب خیزداری از جاری شدن آب های باران به دریا جلوگیری می شود 
گفت: سالانه 60 میلیون مترمکعب روان آب حاصل از بارش های جوی 
در منطقه جم راهی دریا می شود که با تکمیل طرح آب خیزداری در 
این منطقه سالانه 20 میلیون متر مکعب از این آب ها ذخیره سازی و 

سبب تقویت سفره های آب زیر زمینی می شود.
شریفی با بیان اینکه طرح آب خیزداری جم از تصمیمات سفر هیئت 
دولت به استان بوشهر است، افزود: اجرای طرح یاد شده با اعتبارات 
وزارت نفت اجرایی شده که با روندی که در پیش است تا سال 1397 

تکمیل می شود.

دیلم
اعضای تسهیلات سفربرای رضایتمندی 
مهمانان نوروزی، سنگ تمام گذاشتند 

فرماندارشهرستان دیلم در بازدید از سطح شهر به همراه شهرداروجانشین 
زمینه  شهردار،  توسط  دیلم  گردشگری  بندر  افزود:  انتظامی،  فرمانده 

بهترین خدمات رسانی را برای مهمانان ایجادکرد.
مروارید  و  ماهرویان  امید،  های  پارک  احداث   : اظهارداشت  وی 
وکمربندی ورودی شهرکه ازسوی دولت تدبیروامید دردوسال گذشته 

احداث گردیده، محل مناسب برای استراحت واسکان مسافران ودارای 
چشم انداز زیبایی می باشد.

ازخدمات  وشهروندان  نوروزی  مهمانان  گفت:  اسماعیلی  حسن 
انجام گرفته، تمیزی شهر و زیباسازی ساحل توسط شهرداری نهایت 

تشکر را داشتند .
فرماندار دراین بازدید،گفت: شهرداردیلم درخدمات رسانی به مهمانان 

ونیروی انتظامی درحفظ امنیت، سنگ تمام گذاشتند.
دیلم  توریستی  شهرستان  به  استان  نگاه  تاکیدداشت:  اسماعیلی  حسن 
درتخصیص اعتبارات به حوزه گردشگری وشهرداری باید ویژه باشد 
های  درسال  از2میلیونی  بیش  ازجمعیت  را  خدمات  بهترین  بتوانیم  تا 

آینده داشته باشیم .
فرماندار و رییس ستاد تسهیلات سفرشهرستان، افزود: همه دستگاههای 
عضوستادتسهیلات سفر، برای رضایتمندی مهمانان وشهروندان دراین 
نهایت تشکر و قدردانی  از آنها  ایام، خدمت رسانی ویژه کردند که 

را داریم .

هرمزگان
راه اندازی 12 تخت مراقبتهای ویژه 

نوزادان در بیمارستان کودکان بندرعباس
رئیس دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان از راه اندازی 12 تخت مراقبتهای 
ویژه نوزادان )ان آی سی یو( در بیمارستان کودکان بندرعباس همزمان 

با نیمه اول اردیبهشت ماه امسال، خبر داد.

کودکان  بیمارستان  مسئولان  با  نشستی  در  شکاری  محمد  دکتر   
 NICU بخش  ها،  تخت  این  اندازی  راه  داشت:با  اظهار  بندرعباس، 
این مرکز درمانی واقع در طبقه دوم ساختمان شماره سه بیمارستان با 
زیر بنای 460 متر مربع در نیمه نخست اردیبهشت سال جاری آغاز به 

کار خواهد کرد .
وی تصریح کرد : هزینه خرید تجهیزات این بخش با اعتباری افزون 
بر 24 میلیارد ریال از محل اعتبارات وزارت بهداشت تامین شده است .
در  موثری  گام  بخش،  این  از  برداری  بهره  با  کرد:  تصریح  شکاری 
تامین زیرساخت های اجرای کامل برنامه تحول نظام سلامت در مراکز 

زیر پوشش این دانشگاه برداشته می شود.
بخش مراقبتهای ویژه بیمارستان کودکان بندرعباس نیز با امکاناتی از 
قبیل 32 تخت بستری نوزادان،هشت تخت بستری هماتولوژی،هشت 
تخت بستری انکولوژی، دو تخت بستریICU ، اتاق تعویض خون، 
به  تخت  سه   ،NICU تخت  سه  مادران،  غذاخوری  اتاق  شیر،  اتاق 
اتاق  پزشک،  اتاق  مادران،  استراحت  اتاق  جانبی،  فضاهای  همراه 
اکوسونوگرافی، اتاق استراحت پرستاران، دفتر پزشک، کلاس درس، 
ماه  آبان  اواخر  درمانی  بیوشیمی  اتاق  و  پاتولوژی  اتاق  بازی،  اتاق 

پارسال در ساختمان شماره سه این مرکز به بهره برداری رسید.

گچساران
تعمیرات انجام شده جهت توربین 

مرکز انتقال نفت گچساران 
سرویس شهرستان/ وحید هاشمی: با توجه به پایش پارامترهای توربین 
و اندازه گیری لرزشها، تعمیر توربین 11 مرکز انتقال نفت گچساران 

در اولویت قرار گرفت .

به گزارش روابط عمومی شرکت خطوط لوله و مخابرات نفت ایران 
منطقه فارس ، مهندس اسدی رئیس واحد مکانیک منطقه، گفت : پس 
از فراهم شدن قطعات مورد نیاز ، قسمت های مختلف توربین شامل دو 
تورکمپرسور و کمپرسور توربین مورد بازرسی قرار گرفت و قطعات 

معیوب تعویض شدند .
وی ادامه داد: توربین استارت شده مورد آزمایش قرار گرفت که پس 
از طی کردن مدت زمان آزمایش و اندازه گیری پارامترهای مختلف و 

نبود اشکال توربین مذکور در سرویس قرار داده شد .
وی در پایان، گفت : جهت تعمیرات فوق، 90 نفر ساعت کار فعالیت 

داشته و واحد ابزار دقیق منطقه همکاری فعال را داشته است .

  ادامه در پایین صفحه


